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 عشرة ثلاث الناس يذغو مكة في وسئم- غلنه اسلة -ضلى النبي مكث فرية، الأستاذ قال
 اللة أنق يخبزهم.. الخالص التؤجيد إلى الناس يقو كان الشتوات هذه في.. سنة

 النبي، إيذاء وحاولوا.. للمؤمنين قريش أذى اشتد وقد.. ضمت قزة أخت، واحث ­فغائى-
.. يشلم لم أثة تغم قؤة، بكن غنة ويقافغ لهم يتقى كان طالب أبا عقة تكن

 بجانبه، وتقف وتاعئة تعينة خديجة الشية تؤجتة وكانث
Mr. Fareed said, "Prophet Mohamed spent thirteen years in Mecca calling
people to worship Allah, the sole God. He kept persuading them to worship
Allah, the everlasting God who has neither a father nor a son.@uoraish's
treatment to the believers was getting worse and worse. They, even, tried
to harm Prophet Mohamed himself. His uncle, Abou Taleb, was always
facing them and defending the Prophet, although he was not among the
believers. The Prophet's wife, Khadeeja, also, helped and supported"·







 وقبيلته ةأضكابه لشبي مقاطعتهم تغين وثيقة المشرقون كتب قرية الأشكاة قان
 الحصار ذلك غتى مكثوا ة.. معهم يتعاملون ولا.. منهم يشتزون ولا تهم يبيقؤ فلا ر

 كانوا خثى المؤمنين من مقة ومن بالقبي والأتم الجوع بلغ سنوات. ثلاث القاسي
 "شغب شقي مكان في تهب، أبا ماغا قاشم، بني وكل ظالب أبو ومعهم تشككون،

 الشجر أؤزاق أقلوا خثى طالب أبي

Mr. Fareed said, "The unbelievers wrote a document ln
which they announced boycotting Prophet Mohamed
and his tribe. They decided not to trade with them an
to cut all relations with them. This cruel boycott las
for three years.Prophet Mohamed, the believers,
Abou Taleb and all the tribe of Banl Hashem,

 د

except Abou Laheb, suffered a lot from this boycott. They.
were staying in a place called "Shaab Abi Taleb" They,
even, ate leaves of trees as they were about to dle of
starvation."
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 فقض، الته اشم إلا يتبق ولم فأكتنها الشنقة غتى القزة -تاتى- الذة أزسل
 عن الكظر برفع ويطالبون الظالمة، الحيفة يزفون مكة أفل من نفز واجتمع
 صغيرا تقاة والذي النبي غم طالب أبو مات ذلك. تهم تم وقذ غة، وقن النبي
 أخب ائث انغام نفس وفي قريش. إيذاء غنة ومنع ذغؤته بجانب ووقف به، وتكفل

 عنها-. التة -زضي خديجة تؤجتة النبي قلب إلى الناس

"AIlah, AImighty, sent some insects to eat up
document. Nothing remained from it except
In the name of Allah'. Some people of Mecca
opposed this document and called for putting
an end to this boycott, and that was what, really, happened.
The Prophet's uncle, Abou taleb died. He was the one who took
care of him when he was young, supported him in his call for lslam
and prevented @uoraish from harming him. At the same year, the
dearest person to the Prophet, his wife, khddeeja, may Alla
pleased with her, died."-
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 إلى الشلام- -عتيه فتقب لة، إيذاؤهم وازاة عفه مؤت بغئ النبي على قريش تجزأث
 ورفضوا منة سخزوا لكنهم الإسلام، إلى ليذغوقم قدميه: غلى سيرا الضائف
 بالحجارة. ظازذوة ثم ذفوئة،

- تفخ لفزاق وأيضا عمه، فزاق على ز أنه كا قثيزا، البي تأثر خستن، قان
 جبريل:ً الملك إليه فأزيل عنة، يخفف أن -غؤقجق- اللة قأزاة خديجة،

 والمغزاج. الإشزاء رخلة هي عظيمة رخلة في

"After the death of the Prophet's uncle, nothing prevented @uoraish from
harming him. @uoraish became crueler to him so he, may the peace and
blessings of Allah be upon him, went to Eltaeff, on foot, to call the people
there to lslam. They made fun of him and refused to believe him. They, even,
threw stones at him. Hassan said, "Prophet Mohamed was very sad for the
death of his uncle and his wife, Khadeeja. He was badly affected with
what happened to him in EItaeff, so Allah sent him the angel Gebreal to take
hIm on a great Iourney wnich is fhe journey o4 Alassr and Almaard3 {gع

8





Mr. Fareed said, "In a part of the night the Prophet went on his famous journey
to EI@oddes, in Palestine where he went up to the Heavens. He saw a lot of
signs that prove the greatness of Allah, The Almighty.



 صؤتته في جبريل الملك وزأى فصافحهم، جميعا الته أنبياء زأى الشماوات في
 صلوات خفس باللاة وجل- -عز الذة أمزة أيضا الشماء وفي الهائلة، الملائكية

 والتيلة. اليؤم في مشم كل غلى واجبة
١n the heavens Prophet Mohamed met all the other prophets and greeted
them. He, also, saw Gebreal in his great angelic appearence. In the seventh
heaven, Allah ordered the Prophet to tell his people that they had to pray five
prayers every day and night."



 وراحوا قلوبهم من ضحكوا قريش وغلمت رخلته، من النبي عاة لقا خسن، قال
 قق فيا تقئة لقذ وقال: ئقة اليق بغر أبا تكن.. ويكذبوئة منة ينخزون

 تبق. أئة ضئفث.. ذلك من أبغت
 جو

Hassan said, "When the Prophet came back from his journey and told
@uoraish about it, They laughed at him and made fun of him. His friend,
Abou Baker Elsedeiq believed him and said that he had followed him
before when he said that he was a prophet so how he coul
him in that story."


